
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER ORDINARI DE PRIMERA 
CONVOCATÒRIA CELEBRADA PEL PLE EL DIA 26 DE JULIOL DE 2018

Al Saló de Sessions de la Casa Consistorial de la Vila de Palau-solità i 
Plegamans, quan són les 19:06 hores de la tarda del dia 26 de juliol de 2018, 
prèvia oportuna convocatòria i per celebrar sessió de caràcter ordinari es 
reuneix el Ple de l’Ajuntament en primera convocatòria sota la Presidència de la 
Senyora Alcaldessa, Teresa Padrós i Casañas, assistint a l’acte els regidors 
següents:

Regidors assistents:

Llista d'Assistents
Senyora CABEZA NIETO MARIA CARMEN (PSC-CP)
Senyor ROVIRA BADIA MIQUEL (PSC-CP)
Senyora SANZ  CABERO CARMEN (PSC-CP)
Senyor SANABRIA ROBLEDO MARC (PSC-CP)
Senyor OLIVERAS MALLA JAUME (PDeCAT-DEMÒCRATES)
Senyor PUJOL LOZANO JORDI (PDeCAT-DEMÒCRATES)
Senyora NAVARRO CEBALLOS LAURA (PDeCAT-DEMÒCRATES)
Senyora FERNANDEZ  GARCIA LUISA (GANEMOS PALAU)
Senyor MARTINEZ NIETO JUAN (C's)
Senyor MARTINEZ PALACIO ANDRES (C's)
Senyor MENDEZ CORDOBES JORDI (CUP-CAV-PA)
Senyor PLAZA NUALART JORDI (ERC-AM)
Senyora MARCUELLO MARTINEZ M. ANGELS (ICV-E)
Senyora RODRIGUEZ BAEZA MERCEDES (PP)
Senyor TRUYOLS ROCABRUNA MIQUEL (No adscrit)
 

Llista de no Assistents

Senyor HERAS MARCOS JOSE LUIS  (No adscrit)

Secretària:
Sra. M. Assumpció Rodríguez Marín

Interventor
Sr. Esaú Soto Martínez

Donats els requisits d’assistència, per part de l’alcaldessa, s’obre l’acte per tal 
que tingui lloc la deliberació dels punts de l’ordre del dia.
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L’Alcaldessa Sra. Teresa Padrós, a l’inici del ple comenta  que per raons tècniques  no 
podrà activar-se la vídeo-acta , atès que no funciona.

1.-APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE DATA 28 DE JUNY
DE 2018

Per unanimitat dels setze regidors presents dels disset membres que 
composen la Corporació, s’acordà aprovar l’acta de la sessió del Ple de 
l’Ajuntament de data 28 de juny de 2018.

2.-PRP2018/936. PETICIÓ DE COMPATIBILITAT D'UN TREBALLADOR 
MUNICIPAL

La Secretària dóna lectura a la proposta d’acord que es sotmet a la 
consideració del Ple.

Vista la declaració d’activitats efectuada el 10 de maig de 2018, amb registre 
número 6687/2018, per la Sra. Susana López Fernández., persona adscrita a la 
plantilla del personal laboral d’aquest Ajuntament,  per mitjà de la qual demana 
la compatibilitat entre el seu lloc de treball i l’activitat d’autora i editora de 
contes il·lustrats. 
Atès que la Sra. Susana López Fernández. té assignada una tipologia de jornada 
de quatre hores i disset minuts de jornada habitual, que representa poc més de 
la meitat de la jornada sencera que és de set hores i mitja cada dia feiner,  la 
dedicació a la segona activitat en cap cas, podrà suposar cap pèrdua o 
detriment en la seva dedicació al servei com a treballadora municipal, ja que 
l’activitat privada l’haurà d’exercir sempre fora de la jornada de treball 
assignada. 
Vist que l'article 329, en relació amb l'article 330, del Decret 214/1990, de 30 de 
juliol, estableix la possibilitat de reconèixer la compatibilitat per a l’exercici 
d’activitats privades, sempre que la suma de les jornades de l’activitat pública 
principal i de l’activitat privada no superi la jornada ordinària establerta a 
l’entitat local incrementada en un 50% i que no hi hagi coincidència horària en 
l’exercici d’ambdues activitats.
Vist el disposat a l’article 11 i següents de la Llei 52/1984 (LIPSAP). 

Vist el disposat en el Real Decreto 598/1985, dictat en desenvolupament de 
l’article 11.2 de la LIPSAP, que en el seu article 11, en els punts 1 a 8, 
prohibeix la compatibilitat per a activitats privades. 

Vist  que  hi ha  incompatibilitat si el/la treballador/a d’una Administració Pública 
percep un complement específic igual o superior  al 30 % de la retribució 
bàsica, exclosos els conceptes d’antiguitat i atès que aquest obstacle es pot 
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remoure sempre i quan el/la treballador/a públic demani voluntàriament ajustar 
el complement específic al límit abans esmentat. 

Vist que la suma de les jornades de l’activitat pública principal i de l’activitat 
privada no poden superar la jornada ordinària establerta a l’entitat local 
incrementada en un 50% i que no hi hagi coincidència horària en l’exercici 
d’ambdues activitats.

Vist que no es podria donar la compatibilitat si l’activitat privada impedís o 
menyscabés l’estricte compliment dels deures o es comprometés la seva 
imparcialitat o independència.

Vist que si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la 
persona conegui per raó del càrrec no es pot declarar la compatibilitat com 
tampoc es podria declarar si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís 
amb la jornada laboral establerta en els quadrants de servei. 

Vist el disposat a l’article 19.f) de la Llei 53/1984 d’incompatibilitats del personal 
al servei de les Administracions Públiques, que determina quines són les 
activitats exceptuades del règim d’incompatibilitats, entre les que hi ha: “f) La 
producción y creación literaria, artística, científica y técnica, así como las 
publicaciones derivadas de aquéllas, siempre que no se originen como 
consecuencia de una relación de empleo o de prestación de servicios.”

Per tot això, en virtut de les atribucions que tinc conferides, i atès el Dictamen 
emès per la Comissió Informativa Permanent sessió ordinària de data 19 de 
juliol de 2018.

Per unanimitat dels 16 regidors presents, s’acordà:

PRIMER.-  Declarar l’exempció d’haver de demanar la compatibilitat per a la 
creació com a autora de les seves obres, així com de la seva edició o 
publicació en base al disposat a l’article 19.f) de la Llei 53/1984. 
SEGON.- Autoritzar, sempre i quan es compleixin els condicionants que 
s’esmenten en el següent punt, a la Sra. Susana López Fernández. que pugui editar 
contes il·lustrats quina autoria no sigui pròpia. 

TERCER.- L’autorització de la declaració de compatibilitat es condiciona al 
compliment del disposat a l’article 11 i següents de la LIPSAP i especialment a 
que:

A) El complement específic que percebi la peticionària ha de ser inferior al 30 
% de la seva retribució bàsica, exclosos els conceptes d’antiguitat. Si l’import 
del complement específic és superior i la peticionària no sol·licita la minoració 
corresponent, la declaració passarà a ser d’incompatibilitat. 

B) La suma de les jornades de l’activitat pública principal i de l’activitat privada 
no pot superar la jornada ordinària establerta a l’entitat local incrementada en 
un 50% i que no hi hagi coincidència horària en l’exercici d’ambdues activitats.

QUART.-  L’autorització a la qual fa referència el punt anterior restarà sense 
efecte en els supòsits següents:
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- si l’activitat privada impedís o menyscabés l’estricte compliment dels 
deures o en comprometés la seva imparcialitat o independència;

- si l’activitat privada tingués alguna relació amb els assumptes que la 
persona conegui per raó del càrrec;

- si la dedicació horària de l’activitat privada coincidís amb la jornada 
laboral;

- si el/la treballador/a percep un complement específic igual o superior 
al 30 % de la retribució bàsica, exclosos els conceptes d’antiguitat. 
Aquest obstacle es pot remoure sempre i quan el/la treballador/a 
demani voluntàriament ajustar el complement específic al límit abans 
esmentat;

- si la suma de les jornades de l’activitat pública principal i de l’activitat 
privada superen la jornada ordinària establerta a l’entitat local 
incrementada en un 50 % i que no hi hagi coincidència horària en 
l’exercici d’ambdues activitats.

CINQUÈ.- La Sra. Susana López Fernández. està obligada  a posar en 
coneixement d’aquest Ajuntament qualsevol modificació que es produeixi en les 
condicions de la segona activitat declarada, així com quant al règim de 
cotitzacions.

3.-PRP2018/934. APROVACIÓ DE LES FESTES LOCALS 
CORRESPONENTS A L'ANY 2019

La Secretària dóna lectura a la proposta d’acord que es sotmet a la 
consideració del Ple.

Atès l'escrit adreçat a aquesta Corporació pel Departament de Serveis 
Territorials de Treball, Afers Socials i Famílies de la Generalitat de Catalunya 
on se sol·licita que per acord plenari es fixin les festes locals del nostre municipi 
per l'any 2019.

Atès el Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent sessió ordinària 
de data 19 de juliol de 2018.

Per unanimitat dels 16 regidors presents, s’acordà:

PRIMER- Establir els dies 10 de juny i 2 de setembre del 2019 com a festes 
locals, retribuïdes i no recuperables, del municipi de Palau-solità i Plegamans.
SEGON- Notificar aquest acord al Departament de Serveis Territorials de 
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Treball, Afers Socials i Famílies de la Generalitat de Catalunya.

4.-PRP2018/931. APROVACIÓ COMPTE ANUAL, EXERCICI 2017

El regidor d’Hisenda, Sr. Marc Sanabria  exposa la proposta que es sotmet a la 
consideració del Ple.

Seguidament  té inici el punt d’intervencions.

El regidor no adscrit  Sr. Miquel  Truyols exposa que com  s’ha dit, es va posar 
en  coneixement a la reunió especial de comptes  el tancament d’aquest 
exercici 2017 , del Compte Anual  i  per la seva part , en  l’aprovació dels  
pressupostos en el seu moment es va  abstenir com també en el darrer Ple, en 
la  proposta presentada per l’equip de govern referent a veure’s en l’obligació 
de dur a terme un pla econòmic financer per no haver complert amb el pla de 
seguretat pressupostària, per tant el seu vot seguirà sent l’abstenció.

Seguidament  intervé la regidora del PP , Sra. M. Rodríguez qui exposa que  un 
any més es troben amb l’aprovació del compte anual 2017, aquest compte 
general no es limita a l’instrument de les entitats sinó que també dóna 
compliment a l’obligació formal de retre comptes i es configura com instrument 
que posa de manifest la gestió realitzada amb efectes econòmics financers 
patrimonials i pressupostaris de l’equip de govern del  municipi, per tant, han de  
lamentar que un any més tinguin de dir el mateix , que fins que aquesta situació 
no canviï seguiran denunciant la seva disconformitat amb unes comptes que 
continuen tenint despesa pressupostària en concepte d’atencions 
protocol·làries, dietes, locomoció òrgans de govern, comunicacions 
telefòniques incloent les partides  dels regidors de govern i que fins que això no 
canviï, ells continuaran denunciant. Una altra qüestió és la partida existent en el 
compte anual, com  és el deute que té contret la Generalitat amb l’ ajuntament,  
que quan el PP de Palau vam denunciar-ho públicament,  la Generalitat tenia 
contret un deute al municipi  de més d’un milió d’euros, des de la seva moció  
van demanar a la Generalitat que  pagués el deute a Palau i els alegra conèixer 
que encara li queden pendent 300 mil euros que esperen l’any que ve no hagin 
de  dir-ho un altre cop. Per  responsabilitat amb els ciutadans, no poden votar a 
favor per un compte anual en el que el pla econòmic no compleix amb la regla 
de la despesa.
       
Intervé la regidora d’ICV-E, Sra. M.A. Marcuello qui exposa que no repetiran el 
seu posicionament que ja el van expressar en el compte de liquidació del 
compte anual, solament comentar el seu agraïment a la tasca feta per l’equip 
tècnic i per totes les informacions que els han estat lliurades en el seu moment 
quan ho han requerit.

Intervé el regidor de la CUP-CAV-PA, Sr.  Jordi Méndez qui comenta que una 
mica com cada any, en l’aprovació del compte anual examinen l’aprovació d´un 
document evidentment tècnic del qual no tenen res a dir, naturalment està fet 
amb tota la cura que s’ha de tenir en aquestes ocasions si que és veritat que és 
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el resultat d’un pressupost del  que ells  en el seu moment ja van mostrar la 
seva disconformitat i per tant per això fan el torn d’intervencions per anunciar 
que s’abstindran perquè naturalment el resultat del compte anual és correcte 
òbviament una altra cosa és el pressupost amb el que ja van mostrar el seu 
desacord i en el moment de debatre els pressupostos, ja van argumentar el 
perquè, no tenen res més a dir.

El Sr Joan  Martínez, en nom de Ciutadans  exposa que desprès de l’exposició 
pública de l’expedient i no  havent-se presentat cap al·legació, no entenen, ja 
que la demès documentació que els passen és correcte, aprovaran la proposta.

El regidor d’ERC-AM , Sr. Jordi  Plaza  manifesta que com ja s’ha dit,  aquest 
és un document merament tècnic que ha de reflectir una manera diferent a les 
que ja havien parlat amb un sistema diferent al tancament d’un exercici , com 
que és un document tècnic, entenen que està ben legalitzat i no entraran a 
valorar aquest punt, el  que sí com ja han parlat en altres plens del resultat amb 
romanent i com s’utilitzarà o el mateix límit de despesa que es va superar, però  
no cal repetir ara el debat. El que sí que ja han fet és votar d’altres vegades  en 
contra perquè han anat dient sempre que són passes que es fan després de 
l’execució d´un pressupost amb el que no estan d’acord, el fet de que sigui un 
document tècnic, els fa valorar no votar en  contra sinó que s’abstindran.

El regidor Sr.  Jaume Oliveras del  PDeCAT-Demòcrates,  manifesta que  ells  
tal i com ja han vingut manifestant en la fase de liquidació, quan es van donar 
compte de la liquidació del pressupost del 2017 o el mes anterior mateix en 
l’aprovació de l’informe econòmic financer pel incompliment de la regla de 
despesa, es senten i són  corresponsables d’una bona part de la gestió del 
pressupost del 2017 en tant que formaven part amb el  grup del govern 
municipal fins a principis d’octubre, per tant entenen que no poden fer una altra 
cosa que donar suport a l’aprovació del compte anual. 

El regidor d’Hisenda  Sr. Marc Sanabria,  exposa que només agrair als grups 
les abstencions també en el cas del PDeCAT-Demòcrates de donar suport al 
document, només dir a la Sra. Rodríguez aquí en aquest document el que es 
vota és, no la voluntat política d’una sèrie de partides que  podrien estar 
d’acord i ara no entraria en aquest minut que queda,  sinó voten la foto que es 
va realitzar el 31 de desembre per tant votar en contra vol dir que això no s’ha 
elaborat que aquest document no és correcte quan no és així, deixa molt clar la 
Sra. Rodríguez  que no vota contra una voluntat política del govern. Altra banda 
és que  denunciï una sèrie de despeses que poden ajustar-se o no a la realitat 
d’aquest ajuntament, la Sra. Rodríguez  parla de dietes o pensions 
protocol·làries diverses que això el ciutadà en el seu imaginari, pot haver-hi 
despeses d’hotel, menjars, dinars de l’equip de govern quan no és el cas, en 
atencions protocol·làries entenen despeses  com  comprar un dia un ram de 
flors per alguna una cosa especial que necessiti, comprar un detall potser per si 
ve algun conseller o per exemple una atenció protocol·lària que ha de tenir la 
vila, el municipi cap a diferents aspectes en aquets sentit, per tant no entraran 
en el debat aquest de que si aquí, per què cada any el tenen i cada any acaba 
el mateix punt, aquest ajuntament no paga dietes, ni menjars, ni dinars.
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Atès l’informe emès per la Comissió Especial de Comptes de data 13 de juny 
de 2018, relatiu al Compte General corresponent a l’exercici 2017.
Atès que l’esmentat expedient ha estat sotmès a exposició pública mitjançant 
anunci publicat en el Butlletí Oficial de la Província de data 20 de juny de 2018 i 
número de registre CVE 2018024560 i en el tauler d’anuncis de l’Ajuntament 
per un període de quinze dies hàbils i vuit dies més.
Atès que durant el període d’exposició pública de l’expedient no ha estat 
presentada cap al·legació.
Atès que procedeix sotmetre al Ple de la Corporació, un cop proppassats els 
preceptius quinze més vuit dies l’aprovació del Compte conforme a l’establert a 
l’article 212 del Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals així 
com dur a terme la tramesa de l’expedient a Sindicatura de Comptes de 
Catalunya.
Atès el Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent sessió ordinària 
de data 19 de juliol de 2018.

Per 11 vots a favor dels grups municipals CIUTADANS, PSC-CP,  GANEMOS 
PALAU, PDeCAT-DEMÒCRATES, amb el vot en contra del  PP, i 4 
abstencions dels grup municipals ICV-E,  CUP, ERC-AM  i el regidor no adscrit 
Sr. Miquel Truyols s’acordà:

PRIMER.- Aprovar el Compte General de la Corporació corresponent a 
l’exercici pressupostari de 2017, conforme a l’establert a l’article 212.4 del Text 
Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals, així com trametre 
l’esmentat Compte a la Sindicatura de Comptes de Catalunya, així com el 
Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques

5.-PRP2018/940. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL PDeCAT - 
DEMÒCRATES EN DATA 10 DE JULIOL DE 2018, REGISTRE D'ENTRADA 
NÚM.10402, DE SUPORT AL CORRELLENGUA 2018.

El regidor no adscrit Sr.  M. Truyols opina que  evidentment, estan encara molt 
lluny de la plena normalització de la  llengua catalana la qual, a més a més, de 
tant en tant encara segueix rebent un  daltabaix, que ve des d´algun partit 
polític,  per tant, evidentment  donarà suport a la proposta.

Per part del PP, intervé la regidora Sra. Rodríguez,  qui exposa que  si el 
Correllengua compleix amb la seva principal funció  que és donar suport a la 
cultura i llengua catalana, naturalment que li donarien suport com ho han fet en 
altres ocasions però la deriva d’aquesta reivindicació des de fa uns anys ha 
agafat un clar rerefons independentista que no es pot negar. A Catalunya, els 
nacionalistes s’han apoderat de tots els àmbits de la cultura catalana per 
construir aquesta identitat nacional sobre la qual davant els seus pobres 
arguments i el Correllengua no deixa de ser un altre cas d’utilització de la 
llengua catalana per fins polítics. La moció reclama que el Consistori aporti la 
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infraestructura de l’ajuda necessària a una subvenció no especificada 
determinada a la Junta de Govern Local pel bon desenvolupament d’aquesta 
iniciativa, és evident una clara falta de transparència i aquest fons econòmic 
que sol·liciten dels impostos dels palauencs van a parar a subvencionar i a 
promoure activitats que promocionen  la independència. Per tots aquest motius, 
votaran en contra.  

Per part d’ICV-E, Sra. Marcuello expressa que votaran  a favor de la proposta, 
agraeixen al grup del PDeCAT-Demòcrates que l´hagi presentat, dir que fa 22 
anys que això es fa i que  la moció reclama el que porta reclamant fa 22 anys i 
per això agrair que l´hagin presentada i tot el recolzament a la llengua i a la 
defensa de la pròpia llengua.

El regidor de la CUP-CAV-PA,  Sr.Méndez  exposa que donaran  suport a la 
moció , no repetiran  els arguments que ja hem exposat en anteriors ocasions, 
però sí que ja que és un dels punts que es ve repetint en cada una de les 
mocions que s´han presentat i s´ha aprovat, en el punt d´acord que s´indica de 
fer una aportació econòmica, sí que els agradaria que es fes públic en el cas 
que es pogués fer ara, quines han estat les aportacions que s´han realitzat 
durant la legislatura del 2015-2016-17, res més.

Per part del Sr. Joan Martínez  de C’s  opina  que la qüestió de la ciutadania 
passa per la qüestió identitària, és a dir “per ser un dels nostres has de 
comportar-te com nosaltres , diria que és inadmissible en un dret , en un estat 
de dret europeu, així mateix , creuen  que fer una aportació econòmica a una 
associació que encara que sigui sense ànim de lucre pretén mantenir la 
dimensió lingüística i defensa la creació d’una estructura estatal com els Països 
Catalans , no seria correcte fer aportacions econòmiques ja que paguen amb 
impostos els ciutadans del municipi , sent la majoria en contra d’això , els fa 
votar en contra.

El regidor d’ERC-AM,  Sr.Jordi  Plaza  comenta que si ho arriben a saber, 
haguessin demanat  més d´un minut, perquè clar amb les barbaritats que 
s´arriben a  dir per la defensa del català que si es paguen, que si… se´n 
adonen que són els dos únics partits que parlen d´identitat quan parlen de la 
llengua. Que parlen de bilingüisme però sempre en castellà. Bé evidentment 
donaran suport a la moció que com s´ha dit fa més de 20 anys que  reivindica 
el mateix, creu que de  la del juliol de l´any passat a aquesta, només canvia, 
que la de l´any passat només parla d´una persona en concret, crec que Maria 
Roig potser, una periodista o Lola Anglada i fa dos anys que va ser la  
Montserrat Roig, si només va canviant això any enrere any, aquest any està al 
voltant de la nova cançó, dels 50 anys de la nova cançó, per tant és una 
manera de promocionar el català molt suau, molt com s´ha fet sempre i alguns 
veuen coses polítiques com Països Catalans i això i s´espanten i se´ls hi posen 
els pèls de punta i corren a assenyalar com si fos el dimoni. Gràcies per 
presentar la moció i votaran a favor.

La regidora de GANEMOS PALAU, Sra. Lluïsa Senyora Lluïsa exposa que no 
té  res més a afegir que donen tot el  suport a la llengua i a la cultura catalana, 
com no podia ser d´una altra manera.
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El regidor del PSC-CP,  Sr.  M. Rovira opina que com han dit abans en la seva 
22ª edició, el grup municipal del PSC donarà suport a  la moció, com no podia 
ser d´altra manera. No té res a veure l´independentisme a fer costat a una 
llengua consolidada com és el català i des de la regidoria de cultura ja tenen 
previstes diferents coses com per exemple la crida a les entitats  a fer una 
actuació envers a la nova cançó. 

El regidor del PDeCAT-Democràtes,  Sr. J. Oliveres dóna les gràcies a tots els 
grups que han mostrat suport, només lamentar que ni PP ni Ciutadans s´hagin 
afegit a la proposta, és una proposta totalment cívica, cultural o  així ha estat en 
els seus orígens, i així ho és ara, l´únic que pretén  unificar son tots els territoris 
que parlen  llengua catalana, defensar aquesta llengua perquè si no la 
defensen tots els que la tenen com a pròpia no els la defensarà ningú i 
realment  tot això que diuen, amb ell li sap molt greu perquè no és la intenció , 
no és una associació és una coordinadora d´entitats i per tant això no va en 
lloc, del que es tracta és de cultura, únicament cultura, normalment a 
personatges que han lluitat contra el franquisme, personatges que han lluitat 
contra tot allò que volia esborrar la  cultura del país. Només és més que això, 
per tant reitera que li sap molt de greu que no s´hagin sumat alguns grups 
municipals aquesta vegada. 

Atesa la necessitat d’assolir la plena normalització del català arreu del 
territori, convertint-la en la llengua vehicular i comuna de la nostra societat i en 
l’element d’integració de les persones nouvingudes,

Atesa la celebració dels 22 anys de la iniciativa cívica del Correllengua gràcies 
al suport d’ajuntaments, consells comarcals, associacions i societat civil en 
general,

Atesa la reivindicació del fenomen de la Nova Cançó que impulsa el 
Correllengua 2018, símbol de la recuperació nacional i crit de llibertat 
col·lectiva,

Atesa la voluntat de la Coordinadora d’Associacions per la Llengua catalana 
(CAL), organitzadora del Correllengua, de ratificar i augmentar aquest suport i 
arribar a tots els municipis i comarques de parla catalana,

Atès el compromís amb la llengua catalana que sempre ha caracteritzat aquest 
municipi,

Atès el Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent sessió ordinària 
de data 19 de juliol de 2018.

Per 13 vots a favor dels grups municipals ICV-E, CUP, ERC-AM, GANEMOS 
PALAU, PSC-CP, PDeCAT-DEMÒCRATES i el regidor no adscrit Sr. Miquel 
Truyols, i amb 3 vots en contra de CIUTADANS i PP, s’acordà:
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Donar suport al Correllengua 2018 com a instrument reivindicatiu de la societat 
a favor de la plena normalització en l’ús social de la llengua arreu dels territoris 
de parla catalana i a favor de la seva unitat.

Donar suport a les entitats i grups del municipi interessats a organitzar el 
Correllengua i aportar la infraestructura i l’ajuda necessàries per al bon 
desenvolupament de les activitats programades.

Fer pública aquesta iniciativa i estendre-la a tots els àmbits que siguin propis 
d’aquesta corporació.

Donar suport a les iniciatives de voluntariat promogudes per la CAL i 
encaminades a facilitar l’apropiació i l’ús del català oral entre persones i 
col·lectius, especialment entre la població nouvinguda.

Fer una aportació econòmica, si s’escau, per a l’organització dels actes i el bon 
funcionament del Correllengua 2018, per l’import que es determini en Junta de 
Govern Local, en funció de les disponibilitats pressupostàries, al compte corrent 
següent: ES37.2100.4742.7902.0000.4867.

Fer arribar aquest acord a la seu nacional de la Coordinadora d’Associacions 
per la Llengua catalana (CAL), al carrer d’Olzinelles, 118, 08014 de Barcelona, 
o a través de l’a/e: cal@cal.cat, i als organitzadors locals del Correllengua.

6.-PRP2018/973. MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL 
D’INICIATIVA PER CATALUNYA VERDS, EN DATA 12 DE JULIOL DE 2018, 
REGISTRE D'ENTRADA NÚM.10557, DEMANANT LA RETIRADA DE LA 
PROVA PILOT DE REDUCCIÓ HORÀRIA ALS CENTRES DE SALUT 
D’ATENCIÓ PRIMÀRIA DE CATALUNYA

A l’inici d’aquest punt la Secretària informa que per un error en la confecció de 
l´ordre del dia no s´ha fet constar que hi havia l´ adhesió del PSC-CP i amb 
posterioritat a la junta de portaveus  van manifestar també la seva adhesió,  
omissió per la que demana disculpes.

Obert el torn d’intervencions, el regidor no adscrit Sr. M.Truyols exposa que el 
que es planteja en aquesta moció que evidentment només en aquests 
moments tan sols està en estudi, donat que en el país moltes vegades agafen 
les coses com no toquen, es a dir en molts casos s´aprofiten excuses per 
aplicar mesures que encobreixen problemàtiques que oficialment no es volen 
acceptar. En aquest cas, seria sota l´argumentació entre d´altres d´aplicar els 
horaris europeus i la conciliació laboral amb la familiar, com bé diu la moció, en 
el fons es vol amagar  que les retallades en el sector de la sanitat són una 
realitat tal com ja han manifestat en altres plenaris respecte de les  mocions, en 
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aquest aspecte i que aquestes retallades queden pal·liades en bona mesura, el 
que havia de ser moltes vegades gràcies a la responsabilitat dels equips 
mèdics. És un projecte d´estudi però si es pot frenar abans que sigui una 
realitat, val la pena que aquesta moció prosperi i sigui escoltada, evidentment 
donaran suport. 

La regidora del PP,  Sra. Rodríguez opina que el que avui es planteja és una 
retallada encoberta, no pot dir que els pacients no col·lapsin les urgències dels 
hospitals i desprès tancar a les 17 hores de la tarda l’atenció primària. Que ara 
totes les poblacions que pateixen la retallada de l’ ICS sinó que  precisen 
atenció mèdica, fora de l’horari   de 09.00 a 17.00h de la tarda,  no tenen més 
remei que anar a les urgències  dels hospitals  i col·lapsar encara més les ja  
col·lapsades urgències. No  vol imaginar-se el que suposaria que tots els  
CAPS tanquessin a les  17h de la tarda, el que podria succeir en els hospitals 
de  referència, sense centres d’atenció primària dignes no hi ha sanitat pública 
digna. El Departament es gasta els diners en altre coses, com ajudar al 
Referèndum independentista y  desprès diuen que no hi ha recursos  per la 
sanitat. Estan entrant en un joc molt perillós,  jugar amb la salut i la sanitat  
pública. Creuen  que la mateixa  ambigüitat a les lleis que denominan el model 
sanitari català  són fruït de les noves pràctiques realitzades fins el moment , la 
indefinició de les regles poc clares  en l’aplicació  de lost, la  manca de  
transparència, tot  això ha permès arribar a la situació ara  els plantegen , per 
tant, votaran  a favor de la moció, perquè retirin de forma immediata la prova 
piloto de reducció horària als  Caps.

El regidor de la CUP-CAV-PA,  Sr. Méndez  exposa que ells  també donaran 
total suport a la proposta que es porta a aprovació, és obvi també, com s´ha dit, 
és un camuflatge de retallades a l´àmbit sanitari, per altra banda també els 
alegra que a qui practica certes retallades de manera més o menys encoberta - 
perquè quan parlen de sanitat pública parlen de sanitat universal i quan parlen 
de sanitat universal vol dir sanitat per tothom i que tothom hi pugui tenir accés, 
doncs sincerament a nivell personal- li ha agradat escoltar la intervenció en 
contra d´aquestes retallades de la regidora Rodríguez. Per una altra banda és 
obvi que la reforma horària és un debat que tenen pendent a realitzar, si bé el 
rerefons pugui anar en aquesta línia, no seria el més adequat començar per la 
salut a l´hora d´aplicar la conciliació de vida laboral i familiar, potser podien 
començar per la industria, el petit comerç, etc... etc... hi han molts camps on  si 
comencen només per la sanitat és obvi que hi haurà molta gent que es veurà 
minvada per la sanitat. Sobre els estudis, hi ha un tros d´un programa de ràdio 
matinal que parla d´estudis de la Universitat de Massachusetts que si et prens 
un cafè al dia, no et creixen les ungles o coses d´aquestes, doncs sona 
totalment a això, per tant poc més a dir, i com no vol ser repetitiu .per tant 
donaran suport a la moció. Gràcies.

El regidor de C’s, Sr. Joan Martínez exposa que la sanitat com a servei públic 
no està sempre enfocada a la satisfacció, a les necessitats de la ciutadania, ja 
que és un dels pilars de l’estat social  i garant en equitat entre ciutadans, per 
tant, tal com van acordar a la junta de portaveus, s’adhereixen i votaran a favor.
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El regidor d’ERC-AM,  Sr. J. Plaza  exposa que ells no poden votar a favor de 
la moció pel fet   que  es  planteja no existeix, ells  han  consultat a la 
Conselleria i els ho han desmentit, és més,  la mateixa consellera en el ple del 
Parlament del  29 de juny va desmentir que això existís, i poden consultar-ho, 
és públic l´acta del ple i queda recollit en molts mitjans de comunicació. La 
resposta literal va ser  que actualment no hi ha aprovada ni tan sols projectada 
cap prova pilot de reducció d´horaris als Caps de Catalunya. La Consellera a 
diverses entrevistes li han preguntat i ha tornat a dir que no és veritat que no 
s´està projectant, tot ve dins de l´estudi que està realitzant el govern de la 
reforma horària que fa temps que es parla, fa més de dos anys i mig que hi ha 
una comissió al Parlament que parla de la reforma horària i és en sentit global, 
no anant a sectors puntualment. És una reforma que si es fa puntualment a 
quatre sectors només s’estaran perjudicant aquest quatre sectors, és una 
reforma que s´està estudiant a nivell global, a nivell de país, parlant del procés 
participatiu en aquesta comissió del Parlament hi ha paral·lelament una taula 
on participen més de 110 entitats socials que també estan adherides a la 
campanya de la reforma horària, és a l´altre informe que diu que la reforma 
horària seria positiva pel país,  que s´ha de fer de manera “paulatina”,  amb 
temps, que no  pot ser una cosa sobrevinguda i és el que s´està treballant . 
Han sentit campanes  que als CAPS es farà una prova pilot per la reforma 
horària i han dit “calla que farem una moció per dir que retallen en sanitat” i 
s´estan equivocant. En el segon punt parlaven del que deien del procés 
participatiu hi ha l´estratègia nacional d´atenció de primària i salut comunitària 
que neix d´un procés participatiu dels dos últims anys on participen més de 300 
professionals, entitats relacionades amb la salut, entitats socials i que a dia 
d´avui compten amb el Consell assessor amb més de cinquanta entitats que en 
formen part i que vetllen pel bon ús o pel bon funcionament del  sistema 
sanitari, a més a més en la moció  es ve a dir  que això ve a encobrir una 
retallada amb personal, creu que aquets govern quan està convocant i està 
anunciant convocatòries de personal tant amb educació com en altres sectors 
no se´l pot acusar avui en dia de retallar en personal al públic quan està 
demostrant un compromís en convocar noves places i en tornar a oferir 
convocatòria de places a diferents sectors, per tant com que demana una cosa 
que és lògica que és que no es retallin els horaris no votarem en contra però 
tampoc votarem a favor, per tant  s’abstindran.

El regidor del PDeCAT-Demòcrates, Sr. J. Oliveras exposa que s’afegeixen al 
que  acaba d´expressar el regidor Jordi Plaza , en tant en quant es troben 
davant d´una moció contra res en concret, contra una idea, contra unes 
informacions vagues, res en  concret, que demanen la retirada de quelcom que 
no existeix, sembla que hi han uns estudis sempre relacionats amb el tema de 
la reforma horària que deien que podia plantejar-se una qüestió en aquest 
sentit però que no hi ha res, i per tant quan surt una informació , quan es diu 
públicament es podia estudiar això ,  no cal  córrer a presentar mocions i de fer 
grans plantejaments perquè estan declarant-se  contra res en concret, quan 
tenen algun projecte sobre la taula, quan tenen alguna proposta concreta es 
poden pronunciar al respecte però quan no hi ha res no, per tant hi farem el 
mateix, s’abstindran  en relació a la proposta.
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La regidora  de GANEMOS PALAU,  Sra. Lluïsa Fernández opina que són a  
l´era digital i ha buscat una noticia sobre el tema, la noticia és del 29 de juny i 
literalment diu “ en una jornada organitzada per metges de Catalunya la 
Consellera de salut Alba Vergés donava suport a la proposta d´implantació 
d’horaris laborals, saludables en l´àmbit sanitari, Vergés va anunciar que la 
conselleria farà  un estudi dels horaris dels professionals de la salut i iniciarà 
una prova pilot per aplicar mesures horàries en els centres sanitaris “, per tant 
sí que existeix aquesta prova pilot en veu de la Consellera, no sap si estarà 
més o menys avançada però si que és la seva obligació, pensa, i el seu  
compromís vetllar per la sanitat pública. Segur que hi han altres formes de 
conciliació familiar i altres llocs per començar i per tant, donaran suport a la  
moció. 

La regidora del PSC-CP, Sra. Carme Cabeza indica primer de tot que han de  
celebrar la noticia que els ha portat el regidor Jordi Plaza, que el govern 
treballa, perquè tenien seriosos dubtes que així fos per tant els ha explicat que 
sí que fan feina i els ha alegrat moltíssim perquè en definitiva els assembla tot 
plegat que és un àmbit d’improvisació molt preocupant i  d´aquestes coses val 
la pena avançar-se encara que la prova pilot encara no s´estigui executant 
encara dels CAPS, però val la pena avançar-se perquè a Palau-Solità i 
Plegamans des del mes de febrer ja s´ha retallat una hora l´horari de 
tancament del CAP, és a dir abans tancaven a les 21.00h i ara tanquen a les 
20.00h. Les explicacions han estat correctes entre altres coses i per això parla 
d’improvisació perquè hi havien unes regions sanitàries que feien un horari i 
unes altres que feien un altre horari per tant a Barcelona encara resten CAPS 
que estan  oberts fins a les 21h i altres fins les 20.00h, per tant el que estan 
fent és ordenar primer casa seva i quan encara resten molts elements per 
ordenar, doncs el que no poden és abordar una nova proposta, per tant és 
evident que si el primer projecte no està implantat no té sentit que vagin cap a 
un segon tret que no sigui per aquest plantejament de retallar contínuament 
aquest servei. També val a dir que no és cert el que diu la senyora Rodríguez 
de que si això es tanqués tothom hauria d´anar a l´hospital, no és cert, hi han 
centres d´atenció primària d´urgències en diferents municipis, en el  cas de 
Palau, tenen Caldes o La Llagosta per tant no tothom aniria als hospitals. Es a 
dir, les coses sempre tenen els seus matisos i és important escoltar a les 
persones que hi treballen i a les  que coneixen del tema abans d´aventurar-se a 
segons què. Però si que és cert que com a partit socialista evidentment i una 
mica enllaçant amb el que deia el senyor Méndez, doncs sí que el PSC 
espanyol  ha  recuperat la sanitat universal per tothom, esperen que duri que 
ningú la bombardeixi com sigui possible i alhora el que reclamen de l´àmbit de 
la Generalitat que faci feina, com sembla ser que s´està fent tot i que no hi ha 
activitat parlamentària fins el mes d´octubre i que realment doncs es puguin 
avançar aquesta manca de serveis per la ciutadania perquè , des del mes de 
febrer a Palau ja hi ha una manca de servei que està justificada i que ajuda a 
conciliar aquesta vida familiar que tots han de defensar però també com s´ha 
dit en el plenari no sols comencen per aquest sector fins que els altres sectors 
no s´adeqüin aquesta adaptació horària evidentment el treballador/a no podrà 
anar a visitar-se al metge perquè a la seva empresa no li deixaran poder fer-ho 
abans de les cinc de la tarda per tant tot això és un desgavell i un sense sentit. 
És cert que hi havia poca activitat al CAP Palau, se´ls va explicar que s´ha 
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reforçat l´ajuda domiciliària, és a dir les persones que estan treballant al CAP 
Palau han fet una feina de reconducció d´aquesta hora que es perdia en 
benefici de la població i per això no hi han hagut queixes i com a regidora de 
salut confirmo que no s´ha registrat cap queixa, per tant com no podia ser 
d´una altra manera es  van afegir i per tant votaran a favor.

La regidora d’ ICV-E, Sra. Marcuello comenta que únicament agrair el suport i 
únicament dir als grups PDeCAT i a Esquerra que  l´experiència, la trajectòria 
que ha hagut aquests anys del Govern, de la Generalitat vers a la sanitat 
privada és de continus atacs per anar cap a una privatització i això no es pot 
negar. Què significa això, que ha comportat això? Doncs que neixin moviments 
com la marea blanca, neixin moltes entitats que defensen i es planten que 
diuen que la sanitat pública no es toca, perquè és universal i no es toca. 
Llavors  estan veient l´efectivitat de la creació d´aquests grups i de la tasca que 
estan fent, perquè si aquests grups quan van sentir la primera notícia no 
haguessin posat el crit al cel i haguessin començat a fer acció per reivindicar 
que això no es toca, avui segurament abans que comenci el mes d´agost 
tindríem a uns quants CAPS de Catalunya una prova pilot. Què va passar? Que 
com es va posar el crit al cel, la Consellera va haver de sortir al Ple al mes de 
juny a dir que era mentida (però bé, allà ella amb la seva consciència)  perquè 
la prova pilot, bé ja ho va dir la notícia, ja hi era, i ja s´havien començat a fer 
treballs perquè allò comences, el mes de setembre ja haguéssim tingut una 
aprovació d´una retallada d´horaris. Per tant benvingudes sigui aquestes 
marees i aquests moviments que defensen la sanitat pública i  sempre que 
s´adrecin a ells  per col·laborar, ho faran i per tant presenten aquesta moció 
que juntament amb altres ajuntaments s´estarà aprovant i que aturarà aquesta 
prova pilot de la  que ja han  dit tots els aspectes negatius que tenia. 

Atès que la Marea Blanca de Catalunya ha alertat de la publicació d’una notícia 
força preocupant: l’anunci de la consellera Alba Vergés d’un pla pilot per aplicar 
mesures de reforma horària als centres sanitaris. Tot i que encara està en 
estudi, el nou horari dels Centres d’Atenció Primària que es contempla és de 8 
del matí a les 5 de la tarda per a l’atenció regular i a partir d’aquesta hora i fins 
a les 8 del vespre prestar atenció només a les urgències. 

Atès que l’argument per a la proposat és la manca de professionals, metges i 
pediatres, per substituir les absències per vacances, per formació o malalties 
dels professionals en actiu i, alhora, per anar cap a un horari més en 
consonància amb els horaris europeus que faciliti la conciliació laboral i familiar 
dels treballadors i treballadores sanitaris. 

Atès que la Marea Blanca de Catalunya considera que, aquest canvi, en un 
moment en què l’Atenció Primària està totalment precaritzada i amb símptomes 
evidents de col·lapse, seria el cop definitiu per a una reducció encoberta de 
personal i una reducció del temps de consulta directa a les persones i, 
conseqüentment, un augment de les llistes d’espera que ja actualment són 
inadmissibles per una Atenció Primària de qualitat. 
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Atès que cal tenir en compte que als centres no hi ha espai suficient perquè a 
que cada professional tingui una consulta en horari de 9 a 17 hores, qüestió 
que a la pràctica suposarà una reducció de les visites que es puguin fer. 

Atès que les persones que treballen en horaris de matí i tenen problemes per 
anar al CAP quan ho necessiten, i els infants i joves escolaritzats serien els 
més afectats per la reducció horària. 

Atès que la conciliació familiar dels treballadors i treballadores sanitaris és 
important però no es pot fer unilateralment, sense l’existència d’un canvi global 
a tota la societat i sense adequar les infraestructures; així com també és 
important distribuir de forma igualitària entre els treballadors i treballadores els 
torns de tarda per tal que no recaiguin en els que tenen condicions més 
precàries. 

Atès que entenem que de portar-ser a terme aquesta proposta seria una 
retallada més al nostre Sistema Sanitari Públic i específicament a la l’Atenció 
Primària que comportaria un pas més en el seu desmantellament. 

Atès que davant la manca de professionals no s’han de tancar serveis sinó 
posar en marxa polítiques actives de contractació, de dignificació de les 
condicions de treball i d’incentivació econòmica que facin atractiu el treball a 
l’Atenció Primària donat que tenim suficients professionals formats a les nostres 
universitats per cobrir les places vacants. 

Atès que desconeixem quins son els estudis que avalen els plans pilots, si s’ha 
avaluat l’impacte que aquestes mesures podrien provocar en el nostre sistema 
sanitari així com també la seva valoració econòmica. 

Atès que entenem que la modificació horària, tal com s’està plantejant, 
suposaria un increment automàtic del volum d’assistència als serveis 
d’urgència tant dels CUAP’S com dels centres hospitalaris, afegint 
sobrecarrega a uns serveis actualment en col·lapse i amb uns i unes 
professionals al límit.

Atès el Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent sessió ordinària 
de data 19 de juliol de 2018.

Manifestada l’adhesió a la proposta dels grups municipals PSC-CP i 
CIUTADANS.

Per 12 vots a favor dels grups municipals ICV-E, PSC-CP, CIUTADANS, 
GANEMOS PALAU, PP, CUP i el regidor no adscrit Sr. Miquel Truyols, i 4 
abstencions del PDeCAT-DEMÒCRATES i ERC-AM, s’acordà:

PRIMER- demanar a la consellera de salut de la generalitat de Catalunya la 
retirada de la prova pilot per a la reducció horària als centres de salut de 
l’Atenció Primària de Catalunya 
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SEGON- obrir un procés participatiu amb la ciutadania, forces polítiques, 
sindicals i socials per fer de l`Atenció Primària l’eix vertebrador de la sanitat 
publica a Catalunya 

TERCER- enviar aquest acords al Departament de Salut, als grups 
parlamentaris del Parlament de Catalunya, a l’ACM, a la FMC, sindicats i a la 
Marea Blanca de Catalunya 

7.-PRP2018/802. DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS EMESES PER 
L'ALCALDIA I ACORDS DE LA JUNTA DE GOVERN LOCAL DES DE 
L'ÚLTIMA SESSIÓ PLENÀRIA

En compliment de l’article 33.5 del ROM i de l’article 46.2.e) de la Llei 7/1985 
de Bases de Règim Local, s’adjunta relació escrita de les resolucions 
adoptades per l’alcaldia, complint-se tanmateix l’obligació de lliurar còpia de les 
actes corresponents a la Junta de Govern Local de dates 17 de maig, 31 de 
maig, 7 juny, 21 de juny i 5 de juliol de 2018 que han tingut lloc des de l’última 
sessió plenària:

Codi
Data 

resolució Títol

2018/914 13/07/2018 Aprovació pròrroga contracte del servei d'arquitectura tècnica 
de suport en la redacció de documents de gestió, 
planejament i projectes d'urbanització exp. 2017/009)

2018/913 12/07/2018 RELACIO 139 RESOPD(AVOD)0709
2018/912 12/07/2018 RELACIÓ FACTURES CGAP NÚM. 150 RESOLUCIÓ 

D'ALCALDIA
2018/911 12/07/2018 Resolució d'Alcaldia convocant als membres del Tribunal 

qualificador per la Borsa de Treball de Bidell/Conserge de 
l’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans.

2018/910 12/07/2018 Desestimant reclamació patrimonial SVN 
2018/909 12/07/2018 Resolució exp. informatiu OS EXP18 /16 
2018/908 12/07/2018 Resolució incoant exp. sancionador  EXP18/17 
2018/907 12/07/2018 Resolució d'Alcaldia. Baixa rebuts AEM
2018/906 12/07/2018 Resolució d'Alcaldia. Baixa i devolució import rebuts AEM
2018/905 12/07/2018 REQUERIMENT DE PAGAMANET DE LA TAXA OCUPACIÓ 

VIA PÚBLICA PER INSTAL.LACIÓ DE FORMIGONERA C/ 
SECRETARI GIL  EXP. 2017/34 OBRES MAJORS

2018/904 12/07/2018 Resolució neteja finca Camí Reial  EXP18_16
2018/903 12/07/2018 RESOLUCIÓ ALCALDIA REQUERIMENT DOCUMENTACIÓ 

VM
2018/902 12/07/2018 Resolució Ocupació Via Pública Can Periquet
2018/901 12/07/2018 2018/2439 cobrament taxa 27 cens animals
2018/900 12/07/2018 20188/2438 cobrament taxa 27 cens animals
2018/899 12/07/2018  2018/2434    2018 /7 Expedient disciplinari urbanisme
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2018/898 11/07/2018  2018/2408    2018 /6 Expedient disciplinari urbanisme
2018/897 11/07/2018 Autorització via pública pel dia 17 de juliol de 2018 per poder 

fer ús de la Plaça de la Vila 
2018/896 11/07/2018  Resolució d'alcaldia expedient informatiu CA  2018 /15 
2018/895 11/07/2018 Resolució d'Alcaldia convocant als membres del Tribunal 

qualificador per la Borsa de Treball de Tècnic/a Auxiliar de 
Comunicació i Ràdio de l’Ajuntament de Palau-solità i 
Plegamans.

2018/894 10/07/2018 Desestimant reclamació patrimonial SV 
2018/893 10/07/2018  2018/1038    expedient informatiu
2018/892 10/07/2018 Contractació d´obres
2018/891 10/07/2018 resolució requeriment informe enginyer 104/2018
2018/890 10/07/2018 Atribuint responsable funcions administració electrònica 
2018/889 10/07/2018 Resolució delegació alcaldia 29/7 al 5/8
2018/888 10/07/2018 2018/2325 cobrament taxa 27 llicència gos perillós
2018/887 10/07/2018 Denegant bestreta per no haver transcorregut termini de 

carència
2018/886 10/07/2018 2018/2380 cobrament taxa 27 cens animals
2018/885 10/07/2018 2018/2378 cobrament taxa 27 cens animals
2018/884 10/07/2018 RELACIO 28 9juliolbbva
2018/883 10/07/2018 RELACIO 129 DESPESESES DIVERSES JUNY
2018/882 10/07/2018 Resolució d'Alcaldia convocant als membres del Tribunal 

qualificador per la Borsa de Treball d’oficial 1ª. Paleta-
Conductor de la Brigada de Manteniment i Serveis de 
l’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans

2018/881 10/07/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa i devolució import rebut AEM
2018/880 10/07/2018 2018/2376 cobrament taxa 27 cens animals
2018/879 10/07/2018 2018/2369 cobrament taxa 27 cens animals
2018/878 10/07/2018 2018/2377 cobrament taxa 27 cens animals
2018/877 06/07/2018  2018/2092  Expedients sancionadors d´animals
2018/876 06/07/2018 2018/2354 TAXA 27 CENS animals
2018/875 06/07/2018 2018/2358 TAXA 27 CENS animals
2018/874 06/07/2018 Autorització contractació de l’obra de renovació de la xarxa 

d’aigua del C/ Barcelona

2018/873 06/07/2018 Aprovar  la despesa del Projecte executiu de la Biblioteca 
Municipal, inclosa en el Catàleg  de serveis del Pla “Xarxa de 
Governs Locals 2016-2019”.

2018/872 05/07/2018 Reso resposta al·legacions exp. informatiu DB
2018/871 05/07/2018 RELACIÓ CGAP NÚM. 143 RESOLUCIÓ D'ALCALDIA
2018/870 05/07/2018 RESOLUCIÓ AUTORITZACIÓ TERRASSA MR
2018/869 05/07/2018  2018/2295    2018 /36 Expedients sancionadors d´animals
2018/868 05/07/2018  2018/1033    2018 /403 Resolució denegant alta al Padró 

mpal. d'Habitants 
2018/867 05/07/2018 TX. MUSICA BAIXA G
2018/866 05/07/2018 Resolució sol·licitud OVP
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2018/865 05/07/2018 Resolució 18029094 infracció de trànsit
2018/864 03/07/2018 Resolució d'alcaldia aprovant la llista provisional admesos/es 

i exclosos/es i data i hora de la realització de les proves del 
procés selectiu per la Borsa de Treball d’oficial 1ª. Paleta-
Conductor de la Brigada de Manteniment i Serveis 

2018/863 03/07/2018 RELACIÓ CGAP NÚM. 140 AD BARRATS
2018/862 03/07/2018 RELACIO 137 DESP DIVERSES JULIOL OBLIGACIONS 
2018/861 03/07/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa i devolució import rebuts AEM
2018/860 03/07/2018  2018/1959    2018 /471 Caducitat inscripció Padró Habitants
2018/859 03/07/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebuts AEM
2018/858 03/07/2018 RELACIO 133 RESOPD0703
2018/857 03/07/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/856 03/07/2018 Reso neteja finca c.Bonança EXP18_38
2018/855 03/07/2018 Aprovant havers a abonar personal municipal JUNY 2018
2018/854 03/07/2018 Aprovant els havers a abonar als òrgans col·legiats JUNY 

2018
2018/853 03/07/2018 SOL.LICITA TALL DEL CARRER SECRETARI GIL I 

RESERVA ESTACIONAMENT DE 50 METRES PER 
INSTAL.LAR GRÚA TORRE 

2018/852 03/07/2018 Resolució 18028242  infracció de trànsit
2018/851 03/07/2018 Resolució 1800000045  infracció de trànsit
2018/850 03/07/2018 LIQUIDACIÓ ORGT TAXA HORTS MUNICIPALS 2018
2018/849 03/07/2018 LIQUIDACIONS ORGT TAXA DEIXALLERIA 2017
2018/848 03/07/2018 RELACIO 27 2juliolbbva
2018/847 02/07/2018  Resolució aprovació expedient contractació 2018/018-2274  i  

dels Plecs administratius i tècnics
2018/846 29/06/2018 Resolució 18027554  infracció de trànsit
2018/845 29/06/2018  2018/2240  taxa 31   
2018/844 29/06/2018  2018/2236  taxa 31
2018/843 29/06/2018 cobrament de la taxa 27 i la 31
2018/842 28/06/2018 Autorització comissió de serveis agent Policia Local
2018/841 28/06/2018 Resolució expedient pròrroga 20162
2018/840 28/06/2018 RELACIÓ CGAP 138 RESOLUCIÓ D'ALCALDIA
2018/839 28/06/2018  Aprovació expedient contractació 2018/2172    pavimentació 

vials 
2018/838 27/06/2018 Aprovació Pla de Seguretat i Salut per a l'execució de les 

obres de pavimentació de l’Av. Diagonal, C/ Lluís Companys, 
C/ Barcelona, C/ Valls, C/ Arbúcies i Via Augusta

2018/837 27/06/2018 Adjudicació contractació exp. 2018/015 Subscripció 
assegurança de responsabilitat civil.

2018/836 27/06/2018 Adjudicació contractació exp. 2018/016 Subscripció d'una 
pòlissa d'assegurança de responsabilitat patrimonial.

2018/835 27/06/2018 Denegant petició segona activitat 
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2018/834 27/06/2018 RELACIO 130 DESPESES DIVERSES JUNY OBLIGACIONS 

2018/833 27/06/2018 RELACIO 26   25junybbva
2018/832 27/06/2018 RESOLUCIÓ REQUERIMENT MESURES SOROLL - SPC
2018/831 27/06/2018 inici expedient contractació servei d'acció socioeducativa per 

joves del municipi.
2018/830 27/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/829 27/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/828 27/06/2018 Resolució neteja finca Aigüestortes  EXP18 _1 
2018/827 27/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/826 27/06/2018 Resolució neteja finques c. Industria EXP18_17
2018/825 27/06/2018 Resolució neteja finca c. del Bosc EXP18_21
2018/824 27/06/2018 2018/2202 cobrament taxa 27cens animals
2018/823 27/06/2018 2018/2214 cobrament taxa 27 cens animals
2018/822 27/06/2018  2018/1824    2018 /490  Resolució denegant alta Padró 

mpal. d'Habitants.
2018/821 27/06/2018 2018/2209 cobrament taxa 27 cens animals
2018/820 26/06/2018 Resolució 18026766  infracció de trànsit
2018/819 25/06/2018 RESOLUCIÓ D'ALCALDIA Aprovant la llista provisional 

admesos/es i exclosos/es i data i hora de la realització de les 
proves del procés selectiu per la Borsa de Treball 
d’educadors/res 

2018/818 25/06/2018  2018/1506    2018 /5 Sol·licitud de canvi de titular de la 
concessió o títol de propietat d´un nínxol

2018/817 25/06/2018 Resolució d'Alcaldia targeta d'aparcament  JMV
2018/816 25/06/2018 Decret Autorització col·locació nínxol 50I 
2018/815 25/06/2018 RELACIO 134 RESOPD(AVOD)0622
2018/814 25/06/2018  2018/1890    2018 /22  Llicència d´ocupació de la via pública 

per a la instal·lació de terrasses, taules i cadires
2018/813 25/06/2018 Autorització via pública per poder fer ús de la Plaça de Ca 

l'Estruch per fer el Ball en línia.
2018/812 25/06/2018 Autorització via pública per fer ús de la Plaça de la vila el dia 

17 de juliol de 2018 
2018/811 25/06/2018 Inici expedient contractació 2018/020 pavimentació vials Av. 

Camí Reial, C/ dels Mercaders, C/ de Pigot, C/ de la Merla, 
C/ de Becadell, C/ de Rossinyol, C/ de l’Esquirol i C/ de 
Colom. 

2018/810 22/06/2018 RELACIÓ CGAP NÚM.135 RESOLUCIÓ D'ALCALDIA
2018/809 22/06/2018  2018/2144    2018 /29  Resolució autorització per celebrar 

revetlla St. Joan al C/ Passatge Can Cladellas
2018/808 21/06/2018 Resolució d'alcaldia aprovant les bases i la convocatòria del 

procés de selecció per a la creació d’una borsa de treball de 
bidell/conserge.

2018/807 21/06/2018 Resolució d'Alcaldia aprovant les bases i la convocatòria del 
procés de selecció per a la creació d’una borsa de treball de 
tècnic/a auxiliar de comunicació i ràdio, grup C, subgrup C1.
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2018/806 21/06/2018 Resolució d'Alcaldia aprovant les bases i la convocatòria del 
procés de selecció per a la creació d’una borsa de treball de 
professorat per a l’Escola Municipal de Música, grup A, 
subgrup A2.

2018/805 21/06/2018  resolució devolució xec guarderia MV
2018/804 21/06/2018  2018/2092 expedient sancionador no evitar la fugida
2018/803 21/06/2018  2018/2049  expedient sancionador no evitar la fugida   
2018/802 21/06/2018 resolució alcaldia renovació terrassa
2018/801 21/06/2018  2018/1570 Proposta de resolució exp. sancionador    
2018/800 21/06/2018 Resolució inici expedient contractació 2018/018 servei 

d'acció socioeducativa per a joves del municipi.
2018/799 20/06/2018 Denegant atorgament bestreta treballador mpal.
2018/798 20/06/2018 RELACIO 24 18junybbva
2018/797 20/06/2018 2018/1995 cobrament taxa 27 cens animals
2018/796 20/06/2018 RELACIO 124 DESPESES DIVERSES JUNY OBLIGACIONS 

2018/795 20/06/2018 Resolució d'alcaldia. Devolució import rebut AEM
2018/794 20/06/2018 Exp. 2017/71 resolució arxiu expedient 
2018/793 20/06/2018 Resolució requeriment exp. llicències parades mercat
2018/792 20/06/2018 RELACIO 125 RESOPD(AVOD)0619
2018/791 20/06/2018 RELACIO 126 RESOPD0619
2018/790 19/06/2018 reso requeriment licitació mercat venda no sedentària
2018/789 19/06/2018 resolució alcaldia autorització caseta 
2018/788 19/06/2018 caseta pirotècnia - autorització
2018/787 19/06/2018 Resolució autorització pirotècnia 
2018/786 19/06/2018 Resolució autorització caseta pirotècnia 
2018/785 18/06/2018  2018/2017    2018 /5  Expedients sancionadors d´activitats
2018/784 15/06/2018 Resolució suspensió tramitació expedient
2018/783 15/06/2018  2018/1316    2018 /15 Expedients sancionadors d´animals
2018/782 15/06/2018  2018/1925    2018 /469  Baixa per inscripció indeguda al 

Padró mpal. d'Habitants, exp. 899
2018/781 15/06/2018 RELACIÓ CGAP NÚM. 127 RESOLUCIÓ D'ALCALDIA
2018/780 15/06/2018  2018/1959    2018 /471 Resolució baixa per caducitat de la 

inscripció al Padró mpal. d'Habitants
2018/779 15/06/2018 Reso resposta al·legacions exp. informatiu Exp. 2018 /12 
2018/778 15/06/2018 2018/1196 desestiment del cens
2018/777 15/06/2018 Autorització permís per fer ús del parc onze de setembre pel 

dia 13 de juliol de 2018.
2018/776 15/06/2018  2018/1942    2018 /470  Resolució baixa inscripció indeguda 

al Padró mpal. Habitants
2018/775 15/06/2018 Resolució cost execució subsidiària c. Nou del Nord
2018/774 15/06/2018 Resolució 18022007 Infraccions trànsit
2018/773 15/06/2018 Exp. 2017/19. Resolució arxiu expedient 
2018/772 15/06/2018 2018/1917 taxa 27 cens animals
2018/771 15/06/2018 RELACIO 122 DESPESES DIVERSES JUNY OBLIGACIONS
2018/770 15/06/2018 2018/1949 cobrament taxa 27 cens animals
2018/769 15/06/2018 Reconeixement nou trienni empleat mpal.
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2018/768 15/06/2018 Reconeixement nou trienni empleat mpal.
2018/767 15/06/2018 RELACIO 23 11junybbva
2018/766 15/06/2018 Decret Resolució de l'expedient sancionador
2018/765 15/06/2018 Reconeixement nou trienni empleat mpal.
2018/764 15/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebuts AEM
2018/763 15/06/2018 Reconeixent complement del SAC
2018/762 15/06/2018 RELACIÓ 00121 DESPESES I FRES. PAGADES MAIG
2018/761 15/06/2018 2018/1948 taxa 27 cens animals
2018/760 15/06/2018 Resolució incoació expedient disciplinari treballador mpal.
2018/759 15/06/2018 Reconeixent nou trienni empleat mpal.
2018/758 15/06/2018 Reconeixement trienni empleat mpal.
2018/757 15/06/2018 Resolució trasllat fanal
2018/756 15/06/2018 PRENDRE EN CONSIDERACIÓ LA COM. PRÈVIA SENSE 

DIRECCIÓ TÈCNICA PER REFORMA HABITATGE AV. 
CATALUNYA

2018/755 12/06/2018 Resolució convocant mesa contractació pel dia 13/06/2018 a 
les 11:00h llicències del mercat. 

2018/754 12/06/2018 Resolució Mesa contractació exp. 2018/010 Parades Mercat
2018/753 11/06/2018  2018/250    2018 /16 Ordres d´execució urbanisme
2018/752 11/06/2018  2018/366    2018 /41 Ordres d´execució urbanisme
2018/751 08/06/2018 Resolució  núm.18023641 sancions de trànsit
2018/750 08/06/2018 Designant lletrats recurs contenciós escoles bressol
2018/749 08/06/2018 RELACIO 116 RESOPD0608
2018/748 08/06/2018 RELACIO 115 RESOPD(AVOD)0607
2018/747 08/06/2018 Canvi de data d'obertura sobre A de l'expedient de 

contractació 2018/013 obres de reurbanització i conversió a 
doble sentit del carrer Folch i Torres .

2018/746 08/06/2018 Resolució nomenant  secretaria acctal. Mesa de Contractació 
exp. 2018/013

2018/745 07/06/2018 APROVACIÓ FACTURES RELACIÓ CGAP NÚM. 123 
RESOLUCIÓ D'ALCALDIA

2018/744 07/06/2018 decret requeriment inf.
2018/743 07/06/2018 resolució requeriment matèria d'incendis
2018/742 06/06/2018  2018/1609    2018 /1 Llicència de gual i contragual
2018/741 06/06/2018 Resolució delegació matrimoni civil pel dia 9/06/2018
2018/740 05/06/2018 Resolució inscripció al RSM
2018/739 05/06/2018 Reclamació de danys mobiliari urbà  C EMPÚRIES 
2018/738 05/06/2018 Resolució designació President Mesa de contractació dia 6 

de juny
2018/737 05/06/2018 Resolució d'Alcaldia  targeta d'aparcament 
2018/736 05/06/2018 Resolució d'alcaldia targeta d'aparcament
2018/735 04/06/2018 RELACIO 112 DESPESES DIVERSES JUNY OBLIGACIONS
2018/734 04/06/2018 2018/1793 cobrament taxa 27 cens
2018/733 04/06/2018 Reconeixent dret a percepció complement de responsabilitat
2018/732 04/06/2018 RELACIO 22 4junybbva
2018/731 04/06/2018 Reclamant danys  a mobiliari urbà carrer M AURELIA 

CAPMANY
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2018/730 04/06/2018  2018/1799    2018 /4 Expedient disciplinari urbanisme
2018/729 04/06/2018 Aprovant els havers a abonar als regidors MAIG 2018
2018/728 04/06/2018 Resolució 18022820 Infracció de trànsit
2018/727 04/06/2018 Aprovar les bases i la convocatòria d’una borsa de treball 

d’Oficial 1a. paleta-conductor de la Brigada de manteniment i 
serveis 

2018/726 04/06/2018 2018/1711 Atorgament de la llicència GPP
2018/725 04/06/2018 2018/1712  concessió llicència GPP
2018/724 04/06/2018 Resolució de reconeixement del dret a la percepció del factor 

d'increment de responsabilitat i per fer tasques de 
manteniment especialitzat 

2018/723 01/06/2018 RELACIÓ CGAP NÚM.114 RESOLUCIÓ D'ALCALDIA
2018/722 01/06/2018 RESOLUCIÓ ALCALDIA RESPECTE LA COMUNICACIÓ 

PRÈVIA SENSE DIRECCIÓ TÈCNICA PER A LES OBRES 
DE REFORMA EN HABITATGE SITUAT A L'AV. 
CATALUNYA

2018/721 01/06/2018 RESOLUCIO PROPOSTES BARRADES ABRIL 
2018/720 01/06/2018 RELACIÓ CGAP 113 PROPOSTES BARRADES MAIG
2018/719 01/06/2018  2018/1610    2018 /2 Llicència de gual i contragual
2018/718 01/06/2018 Accedint a la celebració de l'Assemblea treballadors 6 de 

juny 2018
2018/717 01/06/2018 Delegant intervenció accidental 1-5 de juny
2018/716 01/06/2018 resolució bases concurs deixalleria
2018/715 01/06/2018 Reclamació per danys a mobiliari urbà passatge del Molí
2018/714 01/06/2018 Exp. 2014/66 resolució requeriment mc
2018/713 01/06/2018 RELACIO 94 DESPESES DIVERSES MAIG 
2018/712 01/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/711 01/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/710 01/06/2018 Resolució inici expedient informatiu per ocupar la via pública 

sense permís
2018/709 01/06/2018 Acabament de la reducció de jornada per fill menor de 12 

anys
2018/708 01/06/2018 Resolució núm.18022434 Infracció de trànsit
2018/707 01/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/706 01/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/705 01/06/2018 2018/1757 cobrament taxa 27 cens animals
2018/704 01/06/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa rebut AEM
2018/703 30/05/2018 RELACIO 106 RESOPD0530
2018/702 30/05/2018 RELACIO 111 RESOPD(AVOD)0530
2018/701 30/05/2018 2018/1714 cobrament taxa 27 cens animals
2018/700 30/05/2018 nomenament sots-cap operatiu i funcional de la Policia Local
2018/699 30/05/2018 2018/1712 cobrament taxa 27 gpp
2018/698 30/05/2018 2018/1711 cobrament taxa 27 llicència gpp
2018/697 30/05/2018 Resolució Junta extraordinària 31.05.18
2018/696 29/05/2018 resolució desestimació recurs reposició
2018/695 29/05/2018 2016/56 RESOLUCIÓ ARXIU EXPEDIENT 
2018/694 29/05/2018 BAIXA PARCIAL TX. TELEASSISTÈNCIA
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2018/693 29/05/2018 Resolució d'alcaldia, targeta d'aparcament 
2018/692 29/05/2018 Resolució d'Alcaldia 10 Targetes Moneder 2018
2018/691 29/05/2018  Resolució expedient informatiu 2018 /11 
2018/690 29/05/2018  2018/1570   Decret incoació
2018/689 29/05/2018 Resolució delegació alcaldia del 2 al 9 de juny del 2018
2018/688 29/05/2018 2018/1645 cobrament taxa 27 cens animals
2018/687 29/05/2018 RELACIO 105 DESPESES DIVERSES MAIG OBLIGACIONS 
2018/686 29/05/2018 RELACIO 21 28maigbbva
2018/685 29/05/2018 Resolució expedient informatiu residus 2018 /12 
2018/684 29/05/2018 Ordenant arranjament desperfectes en un vehicle a 

l'asseguradora 
2018/683 29/05/2018 RELACIO 96 RESOTARGMONEDER 0529
2018/682 29/05/2018 Resolució d'alcaldia. Baixa i devolució import rebut d'AEM
2018/681 29/05/2018 Resolució aprovant els havers a abonar al personal municipal 

MAIG 2018
2018/680 29/05/2018 2018/1698 taxa 27 cens animals
2018/679 28/05/2018 Resolució iniciant expedient contractació 2018/016 pòlissa de 

responsabilitat patrimonial de l'Ajuntament.
2018/678 28/05/2018 Resolució aprovació expedient licitació 2018/016 Pòlissa 

assegurança de responsabilitat patrimonial i aprovació PCAP 
i Plecs prescripcions tècniques.

2018/677 28/05/2018 Resolució d'alcaldia,  targeta d'aparcament
2018/676 28/05/2018 estimació parcial recurs reposició 
2018/675 28/05/2018 Resolució núm. 18021799 sancions de trànsit
2018/674 28/05/2018 Resolució de l'arxiu de l'expedient sancionador 
2018/673 25/05/2018 Estimant recurs de reposició
2018/672 25/05/2018 EXPEDIENT INCOAT PER RAO DE DANYS PRODUITS AL 

MOBILIARI URBÀ
2018/671 25/05/2018  2018/1597    2018 /414  Resolució BII 913 Padró d'Habitants
2018/670 25/05/2018  Reso incoació expedient sancionador  EXP. 2018 /10 
2018/669 25/05/2018 Resolució aprovació expedient i Plecs exp. contractació 

2018/015 Assegurança responsabilitat civil.
2018/668 25/05/2018 RESOLUCIO NÚM. 18021344 infracció de trànsit
2018/667 25/05/2018 RELACIÓ NÚM. 107 CGAP RESOLUCIÓ D'ALCALDIA
2018/666 25/05/2018  2018/1579    2018 /3 Expedient disciplinari urbanisme
2018/665 25/05/2018 Resolució de l’alcaldia atribuint el càrrec de ser Delegat de 

protecció de dades un complement retributiu per la major 
responsabilitat que assumeix. 

2018/664 25/05/2018 Resolució autorització rol en viu a l'Hostal del Fum dia 
26/05/2018

2018/663 25/05/2018 Resolució inici exp. contractació 2018/015 assegurança de 
responsabilitat civil

2018/662 24/05/2018 Resolució inici expedient contractació núm. 2018/015 servei 
d'assegurança de responsabilitat civil.

2018/661 24/05/2018 Resolució delegant realització matrimoni civil dia 26/05/2018
2018/660 23/05/2018 2018/1552  Llicència GPP per dos gossos
2018/659 23/05/2018 2018/1558  Llicència de GPP per dos gossos
2018/658 23/05/2018 2018/1578  taxa 27 cens animals
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2018/657 23/05/2018 Resolució arxivament denuncies
2018/656 23/05/2018 2018/1573 llicència GPP dos gossos
2018/655 23/05/2018 2018/1582  cobrament taxa 27 cens animals
2018/654 23/05/2018 2018/1581 cobrament taxa 27 cens animals
2018/653 23/05/2018 RESOLUCIÓ OCUPACIÓ VÍA PÚBLICA C/ COMERÇ DIA 4 

DE JUNY
2018/652 23/05/2018 Resolució designació provisional delegat protecció de dades 

Ajuntament Palau-solità i Plegamans
2018/651 23/05/2018 Resolució alcaldia pròrroga contracte neteja viària
2018/650 23/05/2018 RELACIO 98 RESOPD0521
2018/649 23/05/2018 RELACIO 99 RESOPD(AVOD)0521
2018/648 23/05/2018 RELACIO 103 DESPESES DIVERSES MAIG OBLIGACIONS
2018/647 23/05/2018 RELACIO 20 21maigbbva
2018/646 23/05/2018 Exp. 2017/58 resolució requeriment 
2018/645 22/05/2018 Resolució autorització Terrassa 
2018/644 22/05/2018 resolució autorització Terrassa 
2018/643 22/05/2018 renovació terrassa
2018/642 22/05/2018 resolució autorització Terrassa
2018/641 22/05/2018 Resolució alcaldia relativa a l'autorització via pública - 

terrassa 
2018/640 22/05/2018 resolució autorització terrassa
2018/639 22/05/2018 Exp.2017/54  Resolució arxiu expedient
2018/638 22/05/2018  2018/1247    2018 /42 Ordres d´execució urbanisme
2018/637 22/05/2018 resolució autorització terrassa
2018/636 22/05/2018 Reconeixement nou trienni 
2018/635 22/05/2018 2018/1551 taxa 27 cens animals
2018/634 22/05/2018 resolució 18020663 sancions de trànsit
2018/633 22/05/2018 2018/1552 cobrament taxa 27 llicència GPP
2018/632 22/05/2018 Resolució 18020305 sancions de trànsit
2018/631 22/05/2018 2018/1550 TAXA 27 CENS ANIMALS
2018/630 22/05/2018 Reconeixement nou trienni
2018/629 22/05/2018 Reconeixement setè trienni
2018/628 22/05/2018 Reconeixement nou trienni 
2018/627 22/05/2018 Reconeixement vuitè trienni 
2018/626 22/05/2018 Resolució aprovació Bases i convocatòria d'una Borsa de 

treball d’educadors/res per cobrir les necessitats de les 
Escoles Bressol Municipals

2018/625 22/05/2018 Resolució adjudicant exp. contractació núm. 2018/006 
assessorament a la intervenció municipal.

2018/624 22/05/2018 Resolució estimant al·legacions i deixant sense efecte  la 
denuncia de trànsit núm. exp. 180000010

2018/623 22/05/2018 RELACIÓ 104 CGAP RESOLUCIÓ ALCADIA
2018/622 22/05/2018 RESOLUCIÓ ORGT TAXA ANIMALS DOMÈSTICS
2018/621 22/05/2018 resolució 18018330 infracció de trànsit
2018/620 22/05/2018 Resolució 18019543 infracció de trànsit
2018/619 22/05/2018 2018/1531 taxa 27 cens animals
2018/618 22/05/2018 Resolució autorització terrassa
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2018/617 22/05/2018 2018/21 resolució requeriment documentació

8. PROPOSTES D’URGÈNCIA

No hi ha cap proposta d’urgència.

9. PRECS I PREGUNTES

La regidora d’ICV-E, Sra. Marcuello demana quan està prevista la convocatòria 
del Consell de Seguretat Ciutadana, perquè sempre l´havien fet el mes de juny 
i es donava compte de tota una sèrie de mesures i bé,  no s´ha convocat i era 
per preguntar quan estava previst, l’altre pregunta  fa referència al protocol  
contra  la violència masclista als espais d´oci, en concret a la Festa Major. 
Ràpidament, els antecedents són que aquest municipi no disposava d´un 
protocol que pugues actuar quan hi havia relacions masclistes en un espai de 
festa, durant l´any 2017 es va fer un treball molt positiu entre l´Ajuntament i les 
entitats que col·laboren a l´espai de barraques, un treball molt bo amb una 
formació que va derivar que hi hagués un protocol per aplicar, sempre que, bé 
per prevenir agressions i que quan hi hagués una agressió s´actués. Bé, quan 
ja estava a punt de començar la Festa Major del 2017, aquest protocol va 
quedar reduït per una sèrie d´arguments i allà es va decidir que hi havien unes 
entitats que continuaven posant en pràctica aquest protocol però hi havia 
determinats punts del protocol com per exemple, per qui els estigui escoltant 
que ho entenguin, que si havia una actuació que fos denigrant per les dones  o 
que es valorés com una agressió, llavors s´aturaria l´actuació. Bé i tota una 
sèrie de coses que no es van aconseguir. Al final van deixar passar la festa 
major del 2017 d´aquesta manera i es va ajornar, va dir-se  que en tot l´any 
2018 abans de començar la festa major hi hauria un procés per acabar de polir 
aquestes diferències i per estendre-la a la festa major. Es demana  què ha 
passat? Se’ls  ha convocat a finals de maig, principi de juny per començar a fer 
tot aquest treball. Evidentment, només amb dues reunions no hi havia temps 
per treballar en l´objectiu i per tant el que volen dir  és  que  s’han de posar les 
piles pel 2019, que realment aquest treball es pugui fer, que realment 
l´argument que s´ha estat treballant en el protocol del consell comarcal no 
serveix perquè aquí hi havien coses molt especifiques que es podien haver fet i 
ara els queda una cosa molt important, en l´espai barraques aquest any es 
tornarà a fer un protocol i es tornarà a aplicar aquest protocol, però hi ha 
entitats noves i aquestes entitats noves no han rebut la formació que van rebre 
les altres, llavors el que demanem que abans de que comenci la festa major, 
abans que arribi finals d´agost aquestes entitats puguin rebre aquesta formació 
per tal de poder aplicar aquest protocol com es va fer l´any passat. L´any 
passat no va haver-hi cap agressió,  va estar bé  però si hi han,  que hi hagi 
mecanismes per controlar-lo. Aquest era el prec.

Hi ha una altre tema que va passar l´any passat que ja ho va denunciar al Ple 
però ho torna a repetir per refrescar memòries. Quan va haver-hi els brindis de 
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festa major es va mencionar el tema del que hi havia passat, i de que hi havia 
un protocol, i que hi havia entitats que no estaven d´acord, etc. Ella el  que vol  
demanar és que quan hi ha una expressió d´aquest tipus, clar és una opinió 
que s´emet des d´Alcaldia o el govern o des d´on sigui, però clar, allà estava 
per exemple gent que hi havia participat en tot aquest procés i que al brindis de 
la festa major no va poder aixecar el braç i no va poder dir que no estaven 
d´acord amb el que dia l´Alcaldessa i  que consideraven que les coses no 
havien anat com explicava ella, per tant el millor seria no fer aquests elements 
de valor, aquestes opinions perquè sinó , un es veu obligat a dir  que no 
s´ajusta el que s’ està dient amb el que està passant. Aquestes opinions on es 
defensen unes coses amb les que hi ha  gent no està d´acord i no tenir opció a 
no aixecar la mà per dir que no estan d´acord, doncs s´evitin de fer.

El regidor de la CUP-CAV-PA,  Sr. Jordi Méndez exposa en primer lloc que 
s’afegeixen  a la pregunta realitzada per Iniciativa en relació al protocol 
d´agressions sexistes, per una altra banda, no sap  si ho podran contestar  a la 
mateixa sessió  però pel Correllengua demanaven si podien fer públiques les 
aportacions que s’haguessin fet ( si es que s´han  fet)  als anys 15-16-17 i per 
últim en l´últim Consell municipal de serveis socials es van tractar el punt de les 
vacances en pau, es va dir que a Palau s´havia acollit una criatura i que quatre 
famílies s’havien proposat per acollir-la i havia estat seleccionada, pel que 
volien saber com s´havia fet aquest procés de selecció.

El regidor d’ERC-AM, Sr.  Plaza exposa que com sempre,  demanen al senyor 
Truyols que retorni l´acta als seus legítims propietaris que són els votants 
d´Esquerra Republicana, si no ho vol fer demà o dilluns doncs que aprofiti les 
vacances per reflexionar-ho. Després els han dit que en el camí de sorra que hi 
ha, un cop s’acaba l´Avinguda Doctor Navarro, al final de les  naus, s´han tapat 
uns socs amb el que semblen restes de l´asfalt retirat en els carrers que s´han 
arreglat, clar estan parlant de riera viva i de conservar la riera i arreglen els 
carrers dels costats amb restes d´asfalt que quan hi hagi pluges torrencials 
acabaran anant a parar a la riera perquè no deixa de ser grava pressionada 
contra el terra, no sap si s´ha mirat com pot afectar o si hi ha alguna manera de 
que aquesta grava no acabi parant a la riera en èpoques de pluges torrencials i 
com que és l´era digital ell també sap buscar declaracions i trobar declaracions 
de la mateixa Consellera Alba Vergés que parla sobre rumors de tancament del 
CAP a la tarda, reitera que no s´ha plantejat, millor no fer  supòsits que no 
siguin cap proposta explicada des de salut, i no treure conclusions errònies 
sobre reforma horària. Un repte de país que ha de tenir consens i que no és 
immediat. Això és un aclariment perquè no pot fer intervencions quan s´acaba 
el torn i li fa el prec a la senyora regidora que quan busqui declaracions, les 
busqui equitatives, conclou que  si ell va a buscar la de Maria Blanques, 
segurament les trobarà en contra o si hagués buscat Alba Vergés li hagués 
sortit aquesta. Per tant, a l´era digital tots podem trobar les declaracions que 
més ens interessa. 

El regidor del PDeCAT-Demòcatres, Sr.  J.Oliveras  recorda que a  l´anterior 
Ple es parlava de la font de Can Pujol i comentaven que torna a rajar aigua i 
voldria que  li confirmessin i demana saber  quina era la causa per la  que no 
rajava aigua.
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Comenta que han vist que a l’acta de la Junta de 5 de juliol, si no recorda 
malament l´aprovació d´unes despeses que li semblen que en total pugen al 
voltant dels 12 mil euros per la celebració de l´Oktober Fest entre el 5 i el 7 
d´octubre ( sap que ja es van donar explicacions en el Consell de Comerç ), 
però si que voldria que es deixés clar el tarannà que prendrà aquesta festa que 
entenen que va al voltant de la cervesa i que per tant disposant d´unes eines 
com disposen al poble, com la comissió d´hàbits saludables, el pla de drogues, 
etc. entenen que no serà una festa que potenciarà el consum d´alcohol i per 
tant serà ben bé de promoció del que és la cervesa artesana i una festa 
cultural. Volem que els ho confirmin.

La tercera pregunta que abans ha comentat al senyor interventor que li ho 
confirmés, és que  veu que aquest mes de juliol les diferents administracions, 
Consell Comarcal, i la major part d´ajuntaments estan aprovant en aplicació de 
la llei 3/2018  de 6 de juliol de pressupostos  generals de l´Estat l´increment en 
que s´aprova d´1 i mig % de tots els funcionaris i treballadors laborals de les 
administracions també els d´aquest ajuntament i encara es pot modificar en un 
0,25% més segons el resultat del PIB en el primer semestre enguany. La raó 
per la qual aquest ajuntament no ha portat al ple de juliol aquest tema  i han 
d´esperar al mes de setembre per aprovar l´increment del salari dels nostres 
treballadors públics en efectes d´1 de juliol.

En relació a preguntes que han estat adreçades al senyor Interventor, el Sr. 
Esaú Soto respon que Ies aportacions del Correllengua 15, 16, 17 han sigut en 
suport tècnic des de la regidoria en general, però a nivell pressupostari no 
consta cap aportació en aquest sentit.

De l´increment, com ha comentat el senyor regidor, aquesta llei ha estat 
aprovada per tant durant a terme l’increment. Els motius del mes de juliol han 
estat per problemes tècnics al departament de recursos humans però si que és 
cert que ho duran a terme el  proper ple de setembre i  també incidir que són 
dos elements que el primer és el fixe de l´1,5% per totes les administracions 
públiques i després hi havia un 0,25 % addicional contigencial si el PIB pugés 
com ha estat el cas, s´aplicarà en un 75%.

El regidor d’Urbanisme, Sr. Miquel Rovira en relació a la pregunta efectuada 
informa que va anar-hi personalment a la font de Can Pujol amb un arquitecte i 
van comprovar que sortia aigua, un aigua normal no gran xorro, però si que 
sortia aigua. Van fer fotos que ja li va ensenyar al senyor Truyols i el que sí que 
van comprovar és  que estava tot molt brut per l´espai de la font i per  això sí 
que faran un requeriment al propietari perquè netegi la zona, però de moment 
l´aigua està sortint, menys en algun moment puntual, perquè hi està tot per 
sobre com una branca que pot obstruir, però l´aigua sortia. També és una bona 
notícia perquè es pensàvem que realment el problema podia ser gros.

La regidora d’Igualtat, Sra. Lluïsa Fernández respon que  pel que fa al tema de 
la violència masclista i el protocol , la regidora Marcuello els ha demanat que es 
posin les piles de cara a la Festa Major del 2019, les piles estan posades i de 
fet l´última reunió mantinguda amb les entitats els hi van comunicar ara que ja 
està aprovat el protocol del consell comarcal en referència als espais d´oci i 
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festa major,  al setembre començaran a treballar amb aquesta comissió no 
només per la festa major, sinó pels esdeveniments que tinguin lloc al municipi. 

El fet que durant l’any havien estat treballant al Consell Comarcal es podria 
haver treballat més amb les entitats, sí que és cert que estaven una mica a 
expenses de que s´ha aprovés a nivell comarcal per treballar aquesta 
homogeneïtat i d´altra banda per veure que si  amb aquest problema, amb el 
rifi-rafe que van tenir l´any passat pel tema de l’escenari com si el del consell 
comarcal fes una passa més o no. De fet el protocol del Consell Comarcal en 
molts aspectes s´ha basat en el de Palau per tant, torna a dir que l´any passat 
es va fer una bona feina i agrair una vegada més a les entitats  fer aquesta 
feina, però el motiu ha estat aquest, estaven esperant al Consell Comarcal i el 
Consell Comarcal l´ha aprovat al juliol. Una vegada van tenir aquest esborrany 
del Consell Comarcal va ser quan vam començar a treballar amb les entitats i 
reconeixen que el temps se´ls tira a sobre, que ha estat el que és, però bé 
igualment estan en comunicació amb les entitats i en la mesura del  possible es 
farà la formació. Evidentment les persones que estaran amb el mocador en 
aquest espai seran aquelles que tinguin formació i per tant si que faran aquest 
any una campanya de sensibilització amb cartells, tríptics, pancartes que la 
gent que vagi a aquest espai sigui conscient del que no ha de fer, però hauria 
de ser durant tots els dies de l´any en qualsevol espai, però bé donaran més 
rellevància durant aquestes dates.

Pel que fa a la pregunta de  les  vacances en pau,  informa que s´havien 
presentat quatre famílies però al final per motius personals, de vacances o de 
poder organitzar-se, no han donat el pas d´inscriure´s. La selecció és molt 
senzilla, només es demana que la família acollidora no tingui antecedents 
penals, com pot ser obvi i llavors  demanen també poder anar també al registre 
del municipi a serveis socials per veure que la situació familiar no és 
complicada, per acollir aquest infant. La selecció no és més cap cosa, per tant 
aquests nens el que necessiten és una família que els aculli durant dos mesos i 
que els tregui de la calor i que els doni una alimentació i unes vacances adients 
i per tant aquestes famílies que no s´han pogut organitzar, és possible que ho 
facin per acollir el proper any i de fet en el tràmit del Consell Comarcal la nena 
que ella ha acollit era la única que havia arribat a Palau, però aquest cap de 
setmana ha arribat un nen i l´organització els va comentar que arribaven més 
nens que no tenien família assignada, van fer una mica de difusió extra i van 
aconseguir que un altre nen fos acollit aquí a Palau i estan molt orgullosos de 
fer-ho perquè el primer any han pogut acollir a dos infants acollits al municipi.

La regidora de  Festes Populars, Sra. Carme Sanz, en resposta a la pregunta 
per l’Oktober Fest  respon que  la cervesa és similar al vi i també fan la festa 
del vi i és una festa que ell creu  que és una festa molt internacional i 
multicultural i també hi haurà cervesa sense alcohol. Consisteix en promocionar 
la cervesa artesanal i després hi haurà menjar, creu que s´està fent a moltes 
bandes i que és una cosa que serà bona pel  poble, però  reitera que és  similar 
al vi i qui vol beure, beurà a l’Oktober Fest, a les barraques o  a  on sigui. Sobre 
l’altre  tema que  comentava el regidor Sr.Jordi Plaza li demana que li deixi 
preguntar-ho doncs no tenia coneixement i ja el trucarà per informar-lo.
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Conclou les intervencions l’Alcaldessa, Sra. Teresa Padrós  que respon en 
relació a  la pregunta  de la convocatòria del Consell de Seguretat Ciutadana, 
que estava pendent que la Generalitat, com s´ha tornat a posar en marxa el 
document Duprocim - que no ho han aprovat- els ha fet tota una sèrie de 
recomanacions i  tenen prevista la seva celebració pel mes de setembre perquè 
van dir que a principis del mes esmentat,  però com que  van fer una sèrie de 
recomanacions de les que ella té els seus dubtes, volia esperar a disposar de 
determinada  documentació tècnica ja elaborada   per això es retarda la 
convocatòria, també hi hagut un nou canvi als Mossos i ara hi haurà  un nou 
Cap, l´Albert Aldecoa està a una altra unitat i també estava esperant tota la 
documentació per part de la Generalitat pel tema de la Menorquina i per això 
han estat esperant, perquè ella volia convocar el Consell, però no ho ha fet 
perquè volia tenir aquests dos documents que faltaven a la taula. Dóna les 
gràcies i desitja bones vacances a tothom, però demana se li deixi explicar 
abans de donar la paraula al públic. Informa que hi ha un  senyor que està 
interessat en disposar de les pintures de la Sala  i ho comenta  ja que es troben 
a la Sala de sessions,  senyor al que se li ha explicat per activa i per passiva 
que no pot venir a treure  els  quadres del Saló de Sessions  de l´Ajuntament 
per fer una exposició d´un mes i mig fora de l´Ajuntament , demana als regidors 
i regidores i al  públic present com es pot fer perquè a aquest senyor ja li han 
explicat, que  no es poden treure,  que les pintures estan enganxades i  si vol 
fer fotografies l´Ajuntament no té cap inconvenient de fer tot el reportatge, vídeo 
o fotografies  però insisteix en poder dur-se les pintures. Reitera  que desitja als 
presents unes bones vacances  per a tothom.

I sense més assumptes que tractar, l'alcaldessa aixeca la sessió essent les 
20:10 hores, de la qual s'estén la present acta de que jo, com a Secretària, 
certifico.
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